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"Alternately playful and realistic, Emberley's . . . art reinforces

Harris's message that bodies come in all sizes, shapes, and colors — and that each
variation is 'perfectly normal.'" — PUBLISHERS WEEKLY (starred review)

When young people have questions about sex, real answers can be hard to find.
Providing accurate, unbiased answers to nearly every imaginable question, from
conception and puberty to birth control and AIDS, IT'S PERFECTLY NORMAL offers
young people the information they need — now more than ever — to make
responsible decisions and to stay healthy. Already used as a trusted resource in
twenty-five countries around the world (and translated into twenty-one languages),
IT'S PERFECTLY NORMAL marks its tenth anniversary with a thoroughly updated
edition that includes the latest information on such topics as birth control, hepatitis,
HIV, and adoption, among others. This definitive new edition also reflects the recent
input of parents, teachers, librarians, clergy, scientists, health professionals, and young
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readers themselves.
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指路微博@钟离敬研 辛苦做的中译本，感恩
https://weibo.com/5587722691/HARGKzKhY
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这本关于性的经典之作成为长达20年的时间里儿童性启蒙的最佳读本。即便如此，其内
容的敏感性还是让其进入了禁书之列。这本书旨在告诉年轻人所感兴趣的一切关于性的
知识：怀孕、青春期、避孕、性病……由Robie H. Harris和Michael
Emberley执笔的《完全正常》旨在引导年轻人做出负责任的决定并保持健康。

-----------------------------
自从多年前一本未读完的性教育书籍被收以后，看的第一本该类书。算得上是人生的第
一本，惊叹于该方面的差距之大┐(´-｀)┌

-----------------------------
希望每个小孩进入青春期前都能有机会阅读

-----------------------------
性
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书评

记得六年级时，我从家中翻出一本性科普的书并带到了学校，本来想着知识共享，结果
几个同学中午在一个同学家吃饭时被同学妈妈发现，给没收了(ー_ー)!!
尽管，这些年我借助各种渠道（主要是豆瓣和公众号，当然也有其他乱七八糟的途径）
接触了不少这方面的知识，但从来都是只见树...  
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